

沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號: ST302/NTT/212/20/CH

致：各業戶

敬啟者：

通 告

有關：應對「新型肺炎」之防疫措施

由於現時「新型肺炎」疫情嚴峻，本處特此向各業戶提供一些防疫注意事項：

1. 在公眾地方配戴口罩，保護自己及其他升降機使用者。
2. 請與他人保持適當距離；盡量減少接觸避免傳染。
3. 避免進入擠擁的升降機；在升降機內盡量避免交談。
4. 勤洗手、勤消毒，避免直接觸公眾設施。
5. 如出現病徵，請盡快求醫。

在此，盼各業戶能參考以上之措施，務求帶來各住戶一個清潔及衛生的環境及減少病毒傳播的機會。敬希垂注，多謝合作！

碧濤花園第一期管理處

2020 年 7 月 16 日

Date : 16 July, 2020

To : All Residents of Pictorial Garden Phase 1

NOTICE

Re: Preventive Household Measures of "COVID-19"

Due to the severe epidemic situation of "COVID-19", We hereby provide some tips for household epidemic prevention for reference:

1. Wear surgical mask in public area to protect yourself and other lift users.
2. Keep proper distance from others to avoid infection via contact.
3. Avoid entering overcrowded lift. Minimize conversation inside lift.
4. Wash and disinfect your hands constantly and avoid direct contact with frequently touched public facilities.

Here, we hope that all households can refer to the above measures in order to bring each household a clean and hygienic environment and reduce the chance of virus transmission.

Thank you for your kind attention.

Management Office of Pictorial Garden Phase 1

